
Brugerrådsmøde d. 7/10-24 
Fraværende Tanja andersen 

1. Siden sidst 
Deltagelse på torvet, hvor det var rigtig fint vejr. Der var mange der kom til vores stand og vi fik delt mange 
blade ud, vi lagde også blade på serveringsstederne og det gav god effekt, der var mange der fik et blad med 
hjem og der var også enkelte rundvisninger i huset denne formiddag. 
 
Åbent hus. 
Der blev serveret pandekager til igen stor begejstring, der var mange igennem til åbent hus der gerne ville 
have en rundvisning. Der blev meldt en del ind denne dag men der bliver i øjeblikket meldt nogen ind hver 
dag. 
 
Fjordens dag.  
Der kommer mange fra oplandet, og der tvivles på hvor meget profit vi får af det, men det giver rigtig god 
reklame og PR for huset. 
 
Høstfest. 
 Rigtig god stemning vi var 78 deltager men kunne godt have været 82 som bordene stod i fire lange rækker. 
Stor ros til udvalgte for et flot pyntet lokale og rigtig fin håndtering af mad og div. God gang i dansen og dejlig 
musik. 
 
Nybro mosteri. 
20 deltager rigtig fin tur med rundvisning og æblekage.  
 
Ide dag genbrug til ny brug. 
12 deltager og der kommer kreativt hold der syer d. 18/12 
 

2. Kommende arrangementer. 
Hit med sangen trænger til lidt mere reklame for at vi bliver nok til delt arrangement. 
 
Jule kreadag. 
 d. 7/11 står Elise, Mette N, Hella, Kirsten og Marianne for. Der indkaldes til et planlægningsmøde. 
 
Juletur til København  
er der 50 tilmeldt, og der laves trekant sandwich om morgen som de får udleveret inden vi går i tivoli, der 
sælges i øvrigt øl og vand kaffe og små skarpe i bussen. Mette køber ind til sandwich. Der er besluttet hønse 
og tun salat. Flemming sørger for drikkelse. 
 

3. Økonomi status. 
Der er ca. 800000 på kontoen og 20000 på byggekontoen. Ud af det er mange af pengene indbetalinger til 
juleturen så tallet er ikke validt. Høstfesten gav 7-8000 i overskud cafe ca. 4000 i overskud og så tjener 
Brugerrådet godt på banko. 
 

4. Indkøb. Der snakkes om vi skulle ”arve” tallerkner af brugerne vi kunne bruge i kuplen, med det giver 
udfordringer når alt opvasken skal køres i huset og vaskes op så det slog lidt til jorden igen. 
 

5. Nyt fra Huset 
Der er tildelt penge til døråbning ved indgangen samt døren i glasvindfanget skal flyttes så man går lige ind. 
Dette skal laves inden jul da det er midler fra tilgængeligheds puljen. 
 Ventilation i køkkenet virker upåklageligt. 
Udsugning i værkstedet skal vi selv finansiere Brugerrådet vil snakke med Tanja om der kunne dele halv 
skade på den udgift på ca. 15000 kr. der er indkøbt en støjmåler som skal benyttes når hele værkstedet er i 
brug. Kamera overvågning ligger stadig hos Tanja og vi afventer svar. 
 

6. Fondsansøgninger. 
Der er søgt penge til forskelligt, udstyr til glas og ler – ny glasovn – service til huset. 
Der kan også søgt til Karen Otto og Uffe Greves fond. 
 

7. Frivillige i huset 
De frivillige adspørger at de mødes, Brugerrådet vil holde en frokost og frivillig fest, for alle de frivillige d. 10/1 
kl. 13,00 efter nytårskuren 

 



8. Kommende blad 
9.  
10. Bladet: 

Der skal laves aktiviteter til det kommende bald der afholdes møde tirsdag d. 5/11 kl. 14,00 møde deltager 
Flemming S, Marianne, Hella, Elise, Kirsten, Brynhild, Mette N.  
 

11. Evt. køleskabet i køkkenet er forbeholdt Brugerrådet fællesspisninger og frokoster madhold skal fortsat 
benytte industrikøleskab og den store fryser. 

 

12. Næstemøde d. 11/nov. Kl. 14,00 Flemming Sørensen sørger for brød. 
 

 

 
 
 


